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§ 3  
Interpellation om konstverket Hyenor vid Stureplan (nr 2013:23) 

Dnr 328-951/2013 

 

Mats Berglund (MP) hade lämnat in en interpellation om konstverket Hyenor 

vid Stureplan. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 10 juni 2013 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Hamilton hänvisade till utdelat interpellationssvar --------- Bilaga 2. 

 

I debatten yttrade sig Mats Berglund, borgarrådet Hamilton och Ann Mari Engel. 

 

 

§ 4  
Interpellation om hanteringen av kulturmiljövärden vid Slussen 

(nr 2013:24) 

Dnr 311-952/2013 

 

Mats Berglund (MP) hade lämnat in en interpellation om hanteringen av kul-

turmiljövärden vid Slussen. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 10 juni 2013 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Kevius hänvisade till utdelat interpellationssvar ------------ Bilaga 3. 

 

I debatten yttrade sig Mats Berglund, borgarrådet Kevius och Ann Mari Engel. 

 

 

§ 5  
Bordlagd interpellation 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att åter bordlägga besvarandet 

av interpellation nr 2013:25. 

 

 

§ 6  
Interpellation om stadens passivitet när det gäller byggande av tunnelbana 

till Hagastaden (nr 2013:26) 

Dnr 314-973/2013 

 

Jan Valeskog (S) hade lämnat in en interpellation om stadens passivitet när det 

gäller byggande av tunnelbana till Hagastaden. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 2 september 2013 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Hamilton hänvisade till utdelat interpellationssvar --------- Bilaga 4. 
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I debatten yttrade sig Jan Valeskog och borgarrådet Hamilton. 

 

 

§ 7  
Bordlagda interpellationer 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att åter bordlägga besvarandet 

av interpellationerna nr 27, 28, 29, 30, 31, 32, 33, 34, 35 och 36 för år 2013. 

 

 

§ 8  
Interpellation 

 

Anmäldes ingiven interpellation: 

(2013:37) av Eivor Karlsson (MP) om situationen på Handelsvägen 186 

Dnr 326-1796/2013. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att interpellationen fick fram-

ställas. 

 

Härefter beslutade kommunfullmäktige utan omröstning att bordlägga besva-

randet av denna interpellation. 

 

 

§ 9  
Muntlig frågestund 

 

Fråga nr 1.  Resultatet av PISA-undersökningen 

 

Jan Valeskog (S) ställde en fråga om resultatet av PISA-undersökningen. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Jan Valeskog och borgarrådet Edholm. 

 

 

Fråga nr 2.  Tele2 Arenan 

 

Ann Mari Engel (V) ställde en fråga om Tele2 Arenan. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Ann Mari Engel och borgarrådet Sjöstedt. 

 

 

Fråga nr 3.  Stadsdelsnämndernas hantering av äldreomsorgen 

 

Mirja Räihä (S) ställde en fråga om stadsdelsnämndernas hantering av äldre-

omsorgen. 

 


